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Samenstelling Cliëntenraad Forum II 2024 
 

Naam Functie 

Mevrouw Y. Bosch  Voorzitter 

De heer J. Wieffering  lid 

De heer B. Berkenpas  lid 

De heer J. van de Bovenkamp  lid 

 

Daar mevrouw Wieffering in oktober is verhuisd naar een ander 

verpleeghuis heeft de heer Wieffering zijn deelname aan de cliëntenraad 

beëindigd. We bedanken hem voor zijn enorme betrokkenheid, 

enthousiasme en eindeloze inzet van de afgelopen jaren. 

In memoriam 

Op 12 juli 2024 is helaas overleden de heer B. Berkenpas, bewoner en 

cliëntenraadslid van Forum II . Wij denken met veel warmte aan hem 

terug.  

 

Vergaderfrequentie en besproken onderwerpen 
De lokale cliëntenraad heeft een maandelijks overleg in aanwezigheid van 

de locatiemanager. Onderwerpen van gesprek waren onder andere het 

HIP beleid en de resultaten van de HIP audit, de resultaten van het Facit 

cliënttevredenheidsonderzoek en de voorgenomen verbeterpunten, de 

vorderingen ten aanzien van de informele zorg, de kwaliteitsmetingen, de 

wijzigingen in zorgplannen etc. In aanvulling op bovenstaande 

onderwerpen zijn in 2024 ook de Specialist Oudergeneeskunde en de 

Kwaliteitsverpleegkundige te gast geweest om de leden van extra 

informatie te voorzien.  

 

Contact met bewoners en naasten 
Op beide etages bevindt zich een brievenbus waarin bewoners en naasten 

vragen of contactverzoeken voor de LCR kunnen deponeren. Ook zijn 

bewoners en naasten van harte welkom om deel te nemen aan de 

raadsvergaderingen. Verder sluit een vertegenwoordiging van de LCR aan 

bij koffiemiddagen, familiebijeenkomsten, herdenkingsbijeenkomsten, 

themabijeenkomsten en andere gelegenheden die op de locatie 

georganiseerd worden. 

 

Aanstelling locatiemanager 
Begin 2024 heeft Gerda Vennik aangekondigd zich volledig te gaan richten 

op de Geriatrische Revalidatie Zorg en haar functie als locatiemanager bij 

Forum II neer te leggen. De aansturing van de locatie werd overgenomen 

door Tania Admiraal. Na wat aanvankelijke miscommunicatie zijn de raad 



en Tania nader tot elkaar gekomen en ontstond een fijne samenwerking 

met wederzijds begrip en een goede verstandhouding. 

 

Thema’s Forum II in 2024 
 

Verbouwing 2e etage 
De verbouwing van de keuken/bewonerskamer en hal op de 2e etage is 

medio 2024 uitgevoerd. De raad heeft ingestemd met de adviesvraag op 

voorwaarde dat de bewoners tijdens de verbouwing zo min mogelijk 

overlast zouden ondervinden. In aanwezigheid van Wethouder 

ouderenzorg Ester Leibbrand van Dijk en Waard werd op 27 mei de 

nieuwe beleefkeuken en gezamenlijke huiskamer feestelijk geopend. De 

LCR was hierbij tevens vertegenwoordigd en heeft een deel van het 

programma ingevuld.  

 

Voeding 
Inspraak voor bewoners met betrekking tot het thema voeding was de 

afgelopen jaren een van de belangrijkste speerpunten van de LCR. De 

raad is dan ook blij te kunnen melden dat de menucommissie per 

september 2024 is ingesteld. Naast de collega’s die verantwoordelijk zijn 

voor de maaltijden, zijn 2 bewoners per verdieping en een afgevaardigde 

van de LCR vertegenwoordigd in de commissie. De raad blijft ook in de 

toekomst vinger aan de pols houden met name ten aanzien van een 

passend aanbod voor bewoners met specifieke diëten, variatie in 

maaltijden, en beschikbaarheid van alternatieven in geval van allergieën 

en/of intoleranties.  

 

Activiteiten  
De LCR is verheugd dat het aantal en de frequentie van activiteiten voor 

bewoners is toegenomen. Onderwerp van gesprek blijft het regelmatig 

organiseren van bijeenkomsten en koffiemiddagen voor bewoners en 

naasten daar dit van belang is voor de onderlinge saamhorigheid en 

verbinding maar ook, niet in het minst, de betrokkenheid van naasten. 

Verder blijft de raad aandacht vragen om het mogelijk te maken en 

stimuleren dat bewoners hun tijd kunnen vullen met allerhande dagelijkse 

bezigheden die men in huiselijke sfeer ook zou verrichten.  

 

Werving nieuwe raadsleden 
Naar aanleiding van de wervingsactie in november hebben meerdere 

kandidaten zich aangemeld. De raad verheugt zich op de komst van de 

aspirant leden en zal zich blijven inzetten om nog meer leden te werven, 

het draagvlak te vergroten en de belangen van de bewoners nog beter te 

vertegenwoordigen.  



 

In dit jaarverslag staan alleen de locatie specifieke onderwerpen. De 

ViVa!-brede onderwerpen vindt u terug in het CCR-jaarverslag in 

hoofdstuk 3.  


